
 
 

  Referat styremøte FNF Oslo 
   Tid: tirsdag 14. juni - kl.17:00 - 18:30 

     Sted: Digitalt gjennom Teams 
 
 
Til stede: Arne Bardalen (Østmarkas Venner), Dag Olav Brækkan (DNT Oslo og Omegn), Inger Elisabeth Tveide 

(NJFF Oslo), Randi Wilhelmsen (NOA), Ole Vignes (NOFOA), Martin Veastad (OOF), Lisa Näsholm 
(Skiforeningen), Adrian Mortensen (FNF Oslo) 

   
 

 

 

Sak 20/21 

Gjennomgang og godkjenning av referat for forrige styremøte 
https://fnf-nett.no/oslo/download/720/   

Referat godkjent. 

 

Sak 21/21 

Diskusjon: Byutvikling 
Innspill fra styremedlem Inger Tveide (NJFF Oslo), utsatt fra forrige møte (sak 17/21).  
Kommentarer fra: Arne Bardalen, Lisa Näsholm, Randi Wilhelmsen, Dag Olav Brækkan, Inger Tveide 
og Martin Veastad.  
 
Styret diskuterte viktigheten av nærturområder og nærnatur i byområdet, og hvordan kan FNF bidra 
positivt. 

Vedtak: Vi skal diskutere temaet videre på neste styremøte etter sommeren. Varamedlemmer 
inviteres til møtet.  

 

Sak 22/21  

Pågående saker/høringer 
Vi har fått tilsendt en forespørsel om å engasjere oss i det planlagte høydebassenget ved Tryvann. 
Koordinator gir en kort oppsummering av saken.  
 
Vedtak: Saken har kommet for langt, FNF Oslo har ikke kapasitet til å jobbe videre med saken.  

 

Sak 23/21  

Intern høring styregodtgjørelse 
Diskusjon rundt intern høring vedrørende styregodtgjørelse i FNF. Frist for høringen er 6. september. 
Kommentarer: Arne Bardalen, Dag Olav Brækkan, Martin Veastad.  
 
Vedtak: Arne Bardalen undersøker om styrets forståelse av teksten er riktig. Koordinator og 
styreleder lager et forslag til uttalelse til neste styremøte. 

 



 

 

Sak 24/21  
Økonomi - rapport for jan-mai 2021 
Koordinator la frem rapport for økonomisk status. Det står bra til, men vi har behov å øke aktiviteten 
fremover.  

 

Sak 25/21  
Eventuelt 
Neste styremøte: Dato satt til 26. august. Møtet blir fysisk, med både styret og varamedlemmer til 
stede. Varighet blir 3 timer (17-20).  

 

 

 

 


